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KUN § 33 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Rektor Förskola, Ewa Kämpe, önskar KU-nämndens 



ställningstagande avseende möjligheterna till plats i 
förskoleverksamheten för barn vars föräldrar arbetar under obekväm 
arbetstid – kvällar och helger.  
 
Den efterfrågan som hitintills funnits har kunnat mötas genom 
lösningar i befintlig och ordinarie verksamhet. En tilltagande 
efterfrågan medför konsekvenser för verksamheten som ej 
budgeteras för. 
~ 
Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att kommunen saknar 
skyldighet att ordna med plats i förskoleverksamhet under obekväm 
arbetstid. 
 
AU 2005-10-17 § 168 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~uppdra till rektor Ewa K att tillsammans med 
förvaltningsekonomen genomföra en kostnadsberäkning av den 
ökade efterfrågan till nämndens sammanträde i november, 
~ 
att ~överlämna ärendet till KU-nämnden utan eget yttrande. 
- - - - 
KUN 2005-11-10: 
Rektor förskola närvarar under ärendepunkten och redovisar en 
månadskostnad om ca 40~000 kr för de enskilda lösningar som för 
närvarande erbjuds för tillsyn under kvällar, nätter och helger. En 
förutsättning för att erbjuda tillsyn i form av ordinarie verksamhet är 
en nattöppen förskoleavdelning. Kostnaderna för en sådan lösning 
uppskattas till ca 1,2 miljoner kronor för 3,5 tjänster. Behovet av 
servicen är svår att uppskatta eftersom många väljer att söka 
lösningar i sin familje- och bekantskapskrets. 
 
Nämnden konstaterar efter föredragning att den omfattning som de 
enskilda formerna för tillsyn nu fått kan sägas konstituera en ny 
verksamhet.  

---forts--- 
 
 
 
 
 
KUN § 33 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 



 
Nämnden menar, mot bakgrund av kommunens begränsade 
skyldighet att erbjuda servicen under kvällar, nätter och helger, att 
frågan om tillsyn bör prövas av kommunfullmäktige.  
 
KUN 2005-11-10 § 131 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att ~föreslå kommunfullmäktige att pröva inrättandet av en natt- och 
helgöppen förskoleavdelning, 
 
att ~föreslå kommunstyrelsen att pröva om en försöksverksamhet 
kan bedrivas inom ramen av de så kallade plusjobben, 
 
att ~enskilda lösningar avvecklas snarast, dock senast 051231. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-01-19: 
Kommunfullmäktige har 2006-02-13 § 15 beslutat 
att inga ytterligare medel beviljas för år 2006, och att ev. inrättande 
av natt- och helgöppen förskoleavdelning får inarbetas i 2007 års 
budget. 
 
Under ärendepunkten närvarar rektor förskola, Ewa Kämpe, och 
informerar om framställningar som gjorts angående barnomsorg 
annan än under ordinarie öppettider. 
 
AU 2007-01-19 § 161 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att hos socialnämnden 
efterhöra möjligheten till en presidieöverläggning i ärendet 
- - - - - 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. Arbetsutskottet noterar att kontakter är tagna och 
samtal initierade med socialchefen i ärendet. Arbetsutskottet 
konstaterar efter hörande av rektor att rådande budgetläge ej tillåter 
den verksamhet som efterfrågas, då den i jämförelse med annan 
barnomsorg är avsevärt mycket dyrare på grund av sin karaktär. 

---forts--- 
 
 
 



KUN § 33 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
AU 2007-02-08 § 31 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att ~avslå framställan om plats i förskoleverksamheten under andra 
tider än vardagar mellan kl. 06.00 och 18.00. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 13 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att ~avslå framställan om plats i förskoleverksamheten under andra 
tider än vardagar mellan kl. 06.00 och 18.00, 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att kartlägga vilket behov som 
föreligger om plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Arbetsutskottet konstaterar att redovisning av uppdraget till 
förvaltningsledningen om att kartlägga vilket behov som föreligger 
om plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger ej har skett 
och att detta tas med till arbetsutskottets sammanträde i mars. 
 
AU 2008-01-22 § 14 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om kostnadsberäkningar av en 
förskoleavdelnings öppethållande till klockan 22.00, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om kostnadsberäkningar av en 
dagbarnvårdare kväll- och helgstid. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningsekonomen föredrar i ärendet och visar på en 
kostnadskalkyl som är framtagen mot de förslag som rektor förskola 
beskrivit i sin konsekvensanalys, 1) Inrättandet av ny avdelning 
kvällar och nätter, 2) Anställa 2 personal med 0,50 tjänst var 
kvällstid på befintlig avdelning,  

- - -forts- - - 
 
 



 
KUN § 33 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
3) Anställa 2 personal med 0,50 tjänst var som arbetar i barnens 
hem kvällstid. 
 
AU 2008-02-12 § 31 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera informationen, 
 
att  komplettera beredningen med mer omfattande behovsanalys, 
 
att  presentera detta till arbetsutskottet i mars. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar kring genomfört uppdrag. I den 
behovsanalys som förvaltningsledningen genomfört så är det ca 5-6 
barn som framkommer inom ram för behov av förskoleplats kvällar 
samt helger. 
 
AU 2008-03-18 § 55 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att ~stå fast vid tidigare beslut från 2007-02-27 § 13 om att ej 
erbjuda plats i förskoleverksamheten under andra tider än vardagar 
mellan kl. 06.00 och 18.00. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Yrkanden 
Under överläggningen så yrkar Viveka Abramsson (S) om att 
uppdra till förvaltningsledningen att utreda möjligheten till 
försöksverksamhet om förlängt öppethållande, vardagskvällar, vid 
en avdelning på Skogsbacken under hösten 2008 och våren 2009 
och därefter utvärdera försöksverksamheten. 
Katharina Hahlin (M) yrkar på att uppdra till förvaltningsledningen 
att utreda konsekvenserna av ett öppethållande kvällar, nätter och 
helger. 
 

- - -forts- - - 
 



 
 

KUN § 33 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Katharina Hahlins yrkande. 
  
KUN 2008-04-15 § 33 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda konsekvenserna av 
ett öppethållande kvällar, nätter och helger. 
 

Vik. Rektor Förskola/Pia G 
Kommunstyrelsen 
Sekreteraren 
 
 

KUN § 34    Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
KU-nämnden har 2008-01-14 § 6 beslutat (tredje och fjärde att-
satsen): 
 
att uppdra till förvaltningschefen att tillsammans med ledningen för 
förskolan se över möjligheterna till åtgärder för att klara placeringar 
av anmälda barn i kö under våren 2008 samt redovisa 
konsekvenserna härav, 
 
att till arbetsutskottet delegera att besluta om lösningar på det akuta 
behovet första halvåret 2008 genom ny avdelning och/eller 
ytterligare dagbarnvård-are. 
 
Under ärendepunkten närvarar t f rektor Pia Gustafson samt 
förvaltnings-ekonom Jonas Karlsson. 
 
Förvaltningsledningen presenterar genomförd beredning mot 
bakgrund av lämnade uppdrag vid kultur- och utbildningsnämndens 
sammanträde 2008-01-14 § 6. En första konsekvensbeskrivning har 
upprättats ur ett verksam-hets- och ett ekonomiskt perspektiv utifrån 
tre olika scenarion för hantering av föreliggande kösituation till 



förskoleverksamheten under våren 2008; öppnandet av en 
ytterligare avdelning på tätorten, ytterligare dagbarn-vårdare eller en 
tillfällig överinskrivning av barn i befintliga förskoleavdel-ningar. 
 
Mot bakgrund av genomförd beredning samt förvaltningens 
föredragning föreslår Viveka Abramsson att arbetsutskottet beslutar 
om fortsatt utredning av möjligheterna till öppnandet av en ny 
förskolevadelning på tätorten, för prövning i arbetsutskottet den 12 
februari. 
 
AU 2008-01-22 § 18 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera genomförd beredning och avlämnad information, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta 
konsekvensberedningen av en eventuellt ytterligare 
förskoleavdelning på tätorten till arbetsutskottets  

---forts--- sammanträde den 12 februari, 
 
 
 
KUN § 34    Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
att  hos kommunstyrelsen hemställa om prövning av ärendet om 
åtgärder för att klara kösituationen i förskoleverksamheten under 
våren 2008, för möjliggörandet av behandling i kommunfullmäktige 
den 25 februari. 
____ 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
____ 
 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningsekonomen föredrar om genomförd 
konsekvensberedning av en eventuellt ytterligare förskoleavdelning 
på tätorten. 
Kommunstyrelsen återremiterade, 2008-02-06 § 48, ärendet till KU-
nämnden för ytterligare beredning med anledning av den pågående 
översynen av förskole- och fritidshemsverksamheten. 
Under överläggning så lämnar ordförande Jonny Kärkkäinen 
följande förslag: 



Att under våren 2008 kunna erbjuda plats på den alternativa 
förskoleverksamheten Tallkotten i Dalasjö för barn på kö till 
förskoleverksamheten, 
Att under våren 2008 förhyra en lägenhet på tätorten och anställa 
barnskötare för barn på kö till förskoleverksamheten, 
 
Viveka Abramsson lämnar följande yrkande: 
Att föreslå kommunfullmäktige att utöka verksamheten med en ny 
avdelning placerad på Strandvägen-Nya Volgsjö. 
 
Efter vidare överläggningar så enas arbetsutskottet om att delegera 
till förvaltningsledningen om vidtagandet av åtgärder syftande till 
köp av tjänst från föräldrakoperativet Tallkotten i Dalasjö. 
 
Därefter prövar ordföranden förslaget om att förhyra en lägenhet på 
tätorten och anställa barnskötare för barn på kö till 
förskoleverksamheten mot Viveka Abramssons yrkande om att 
föreslå kommunfullmäktige att utöka verksamheten med en ny 
avdelning placerad på Strandvägen-Nya Volgsjö och finner att 
arbetsutskottet beslutat bifalla Jonny Kärkkäinens förslag. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 34    Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
AU 2008-02-12 § 33  
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  delegera till förvaltningsledningen att besluta om vidtagandet av 
åtgärder syftande till köp av tjänst från föräldrakoperativet 
Tallkotten i Dalasjö, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda möjligheten till 
förhyrning av lägenhet inom tätorten samt anställa barnskötare för 
barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
Viveka Abramsson lämnar blank reservation mot den 2:a att satsen 
till förmån för eget yrkande. 
- - - - 
KUN 2008-02-26: 
Förvaltningschefen föredrar om genomförd beredning. Ett förslag 



presenteras om en förhyrning av lägenhet inom tätorten. KU-
nämnden bedömer att ärendet bör beredas vidare och tas till 
arbetsutskottet i mars. 
 
KUN 2008-02-26 § 21 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
arbetsutskottet i mars. 
 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och föredrar 
genomförd beredning. Rekryteringsprocess är inledd och ett större 
antal sökande finns. Lokalsituationen är besvärande men alternativ 
finns som skall ses över. 
 
 

- - -forts- - - 
 

 
 
 

KUN § 34    Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
AU 2008-03-18 § 56 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden i april 
presentera en samlad redovisning av det totala behovet av 
förskoleplatser hösten 2008, 
 
att  fortsätta den pågående processen syftandes till att lösa 
förskoleverksamhetens kösituation. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och 
informerar om nu gällande och framtida placeringar samt behov, av 
barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
KUN 2008-04-15 § 34 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  hemställa om överläggning med kommunstyrelsen i ärendet, 
 
att  fortsätta den pågående processen syftandes till att lösa 
förskoleverksamhetens kösituation och presentera detta till 
arbetsutskottet i maj. 

Rektor Grundskolan/Nils Fredriksson 
Sekreteraren 
 
 
 

KUN § 35   Dnr 08/KUN25 626 
Intresseförfrågan om Sommarskola 
 
Intresseförfrågan om sommarskola inkommer 2008-02-11 från 
Hembergsskolan, Ewa Burstedt, till Kultur- och 
Utbildningsnämnden. 
 
De politiskt tagna verksamhetsmålen för 2005-2007 omfattade 
insatser för betydligt höjda betygsmedelvärden i grundskolan. Ett 
stort kvalitetsarbete påbörjades och pågår fortfarande för detta. Inför 
den nya budgetperioden 09-11 finns utkast för ytterligare mål och 
metoder för förhöjda resultat i grundskolan. 
Orsaken till höga eller låga betygsmedelvärden är komplicerade. 
Ingångar och metoder för att fler ska komma längre skiftar. En 
metod som lyftas inom Grundskolan i Vilhelmina är insatser med 
sommarskolor. 
 
Hembergsskolan vill med denna förfrågan höra om det finns ett 
intresse från Kultur- och Utbildningsnämnden att arbeta vidare med 
tanken kring sommarskola, som ett medel att höja 
betygsmedelvärden. 
 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar. Arbetsutskottet ser positivt på 
Sommarskola men efterfrågar kostnadskalkyl och en samlad 
bedömning av hela Grundskolan vad gäller insatser för att höja 
betygsmedelvärdet. 
 
AU 2008-03-18 § 58 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till Grundskolan att inkomma till KU-nämnden i april 
med fullständig kostnadskalkyl för Sommarskola samt en samlad 
bedömning av hela Grundskolan vad gäller insatser för att höja 
betygsmedelvärdet, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att föra vidare diskussioner med 
Grundskolan i ärendet. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar kring de diskussioner som förts med 
Grundskolan. Inget underlag har inkommit så ärendet må 
återkomma till  

- - -forts- - - till arbetsutskottet i maj. 
 
 
 

KUN § 35   Dnr 08/KUN25 626 
Intresseförfrågan om Sommarskola 
 
KUN 2008-04-15 § 35 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet återkommer till arbetsutskottet i maj.  
 

Laila Eliasson 
 
 
 
 

KUN § 36        Dnr 05/KUN66 001 
Organisation för Arkiv, Bibliotek och Museum – ABM-
samverkan. 
 
Kultur- och utbildningsförvaltningen har sedan våren 2004 
intensifierat arbetet med att finna en mer ändamålsenlig form för 
organiserandet av frågor inom det s.k. ABM-området i Vilhelmina 
kommun. I budgetarbetet inför år 2006 uppdrog KU-nämnden till 
förvaltningen att överväga och eventuellt föreslå en samlad 
organisation för museet och biblioteket med gemensam budget från 
2006. 
 



I beslutsmeddelande från Kulturrådet, inkommet 2007-02-15, så 
meddelas att bidrag är beviljat för projektet Organisationsutveckling 
ABM, år 2. Projektet som syftar till att sammanföra och utveckla 
kommunens biblioteks-, musei- och arkivverksamhet till en 
sammanhållen ABM-institution går således in i nästa steg. 
 
Arbetsutskottet 2007-03-20 § 48 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~notera informationen om att den ABM process som påbörjats är 
förlängd till 2007-12-31, 
 
att ~kalla museiintendenten till Kultur- och Utbildningsnämndens 
möte den 17 april för en redovisning av måluppfyllelsegrad i ABM 
projektet. 
- - - - 
KUN 2007-04-17: 
Museiintendent Laila Eliasson föredrar pågående projekt för den 
nya nämnden och redovisar en god måluppfyllelsegrad. 
 
KUN 2007-04-17 § 40 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 36        Dnr 05/KUN66 001 
Organisation för Arkiv, Bibliotek och Museum – ABM-
samverkan. 
 
AU 2008-03-18 § 59 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera upprättad slutredovisning, 
 
att  föreslå KU-nämnden att fastställa slutredovisningen, 
 
att  avsluta ärendet. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 



Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om innehållet i 
slutredovisningen. Projektet anses i och med detta avslutat men 
processen omkring ABM fortsätter. 
 
KUN 2008-04-15 § 36 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  i och med antagandet av slutredovisningen förklara projektet 
ABM som avslutat. 
 
 

 
 
 

 
 
KUN § 37 Dnr 08/KUN23 619 
Halkbana i kommunal regi 
 
Ärendet om ett eventuellt övertagande av den så kallade halkbanan 
för övningskörning inför B-körkort har initierats i 
kommunledningsgruppen. Detta utifrån att halkbanan av nuvarande 
ägare är ute till försäljning. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningschefen informerar i ärendet och informerar om den 
tjänstemannaberedning som är inlämnad till kommunstyrelsen och 
som hanteras i kommunstyrelsens arbetsutskott idag 12/2. Det 
föreligger inget hinder för att verksamheten bedrivs i kommunal 
regi, förutsatt att det sker under ”marknadsmässiga former”. Ett 
formellt problem är dock hur körkortseleverna ska godkännas eller 
underkännas. Kompetensen och formell behörighet att utfärda 
eximination finns inom gymnasieskolan men den tilltänkta personen 
kan inte vara anställd som lärare inom ett gymnasieprogram utan 
måste vara anställd som trafiklärare av kommunen. 
En mycket viktig faktor i sammanhanget är hur budgetering skall 
ske alternativt var verksamheten organisatoriskt ska höra hemma. 
 
AU 2008-02-12 § 45 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera informationen. 
- - - - 



Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Kommunstyrelsen beslutade 2008-02-12 § 65 att remittera ärendet 
till Kultur- och Utbildningsnämnden för upprättande av 
investerings- och driftbudget. Förvaltningschef Roland Bång har 
2008-03-07 kompletterat med ekonomisk kalkyl till 
kommunstyrelsen. 
Arbetsutskottet noterar efter förvaltningschefens föredragning att 
kommunstyrelsens arbetsutskott efter beslut 17/3 begärt in 
ytterligare kompletteringar i ärendet.  
Arbetsutskottet konstaterar mot bakgrund av genomförd beredning 
att ekonomisk kalkyl och konstaterat befolkningsunderlag indikerar 
tveksamheter om möjligheterna till kostnadstäckning utifrån 
intäktsfinansiering. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 37 Dnr 08/KUN23 619 
Halkbana i kommunal regi 
 
AU 2008-03-18 § 61  
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bistå kommunstyrelsens 
hantering av ärendet med ytterligare kompletteringar, 
 
att  föreslå KU-nämnden att i yttrande till kommunstyrelsen påtala 
att KU-nämnden saknar budgetmässiga förutsättningar för ett 
huvudmannaskap över en trafikövningsplats i kommunal regi 
inordnad i gymnasieskolans organisation.   
- - - - 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om genomförd 
beredning tillsammans med kommunchefen. KU-nämnden 
konstaterar efter förvaltningschefens föredragning att 
kommunstyrelsen beslutat, 2008-04-02 § 76, om att ej överta 
halkbaneverksamhet för att bedrivas i kommunal regi. 
 
KUN 2008-04-15 § 37 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



 
att  notera informationen, 
 
att  ärendet härmed får betraktas vara avslutat. 

Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN § 38 Dnr 08/KUN36 003 
Reglemente, Kultur- och Utbildningsnämnden 
 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutade 2006-05-23 § 47 
att anta reviderat förslag till reglemente för KU-nämnden enligt 
bilaga 6-7 till detta protokoll, 
att uppdra till förvaltningschefen att föra frågan om reglementenas 
lik-artade utformning mellan kommunens olika nämnder och 
styrelsen till kommunens ledningsgrupp. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-09-26 § 112 
att fastställa reglemente för kultur- och utbildningsnämnden enligt 
upprättat reviderat förslag. 
 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
En översyn av reglementet samt nu gällande delegationsordning 
pågår med hänsyn tagen till de revisionssynpunkter som lämnats i 
upprättad rapport under år 2007. Arbetsutskottet noterar efter 
förvaltningschefens föredragning att kommunledningsgruppen enats 
om en gemensam struktur och ett likartat utseende för samtliga 
nämnders reglementen och delegationsordningar. 
 
AU 2008-03-18 § 62 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att om möjligt presentera utkast 
till ny delegationsordning och nytt reglemente till KU-nämnden i 
april. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen informerar om att det ej varit möjligt att ta fram 
utkast på nytt reglemente eller ny delegationsordning så ärendet må 



återkomma. 
 
KUN 2008-04-15 § 38 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet må återkomma till arbetsutskottet i maj. 

 
 
 
 
 

KUN § 39 Dnr 08/KUN37 800 
Inbjudan, jubileumsmottagning Västerbottens Idrottsförbund 
100 år 
 
Västerbottens Idrottsförbund, VIF, som är den samlade idrottens 
företrädare och gemensamma resurs i länet, bildades 21 mars 1908 
och fyller således 100 år i år. Under 2008 kommer ett flertal 
jubileumsaktiviteter att genomföras och bland annat så kommer 
förbundet att ha en jubileumsmottagning som de inbjuder till. 
Eftersom födelsedagen för VIF infaller på långfredagen i år så 
kommer förbundet att ha sin jubileumsmottagning lördagen den 19 
april kl 13.30-16.00 på Umeå Folkets Hus, restaurang Äpplet. 
Anmälan sker senast den 11 april. 
 
AU 2008-03-18 § 63 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande hänskjuta ärendet till KU-Nämnden i april. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föreslår representation vid VIF:s 100 
års jubileumsmottagning. 
 
KUN 2008-04-15 § 39 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  medverka vid jubileumsmottagningen med en person från KU-
förvaltningen och en politiker, 
 
att  som gåva ge 7~200 kronor till VIF-fonden för utvecklandet av 
ungdomsidrotten i Västerbottens län. 
 



Kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige 
 
 
 

KUN § 40   Dnr 07/KUN12 719 
Vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun. 
 
KUN 2006-12-05: 
Ordförande Johnny Kärkkäinen föredrar i ärendet och informerar 
om de funderingar som finns angående försöksverksamhet i 
Vilhelmina Kommun angående vårdnadsbidrag och föreslår en 
utredning som konsekvensbeskriver detta. 
  
KUN 2006-12-05 § 123 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningen att bereda detta vidare genom att 
tillsätta en utredning som konsekvensbeskriver ett eventuellt 
vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun. Ramen för 
konsekvensbeskrivningen är följande; 4.000 kronor/månad, 
beskattningsbar inkomst, gäller endast för föräldrar som är hemma 
med sina barn,  
 
att  uppdra till förvaltningen att komplettera utredningen med en 
brukar undersökning till föräldrar med barn dels upp t o m 4 års 
ålder och dels upp till förskoleklass, 
 
att  här ska också ingå information om att planer finns på öppen 
förskola parallellt med vårdnadsbidraget. Vidare så utreds också 
kostnader för en eventuell öppen förskola, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att redovisa utkast till 
brukarundersökning vid KUN AU den 30/1 -07. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Utredningssekreterare Christer Staaf föredrar ärendet och redovisar 
den brukarundersökning som förvaltningsledningen arbetat fram. 
Ordförande Jonny Kärkkäinen informerar om det beslut som tagits 
av kommunfull-mäktige att ansöka hos regeringen om att bli 
försökskommun angående vårdnadsbidrag. 
Arbetsutskottet diskuterar innehåll i brukarundersökningen och 
revideringar görs. 



- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 40   Dnr 07/KUN12 719 
Vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun. 
 
AU 2007-02-08 § 22 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar 
 
att  efter genomförda revideringar distribuera brukarundersökningen 
till alla föräldrar i Vilhelmina kommun med barn upp till 
förskoleklass och att senaste svarsdag sätts till 30/3 för att bereda 
uppdraget färdigt till KUN AU den 8/5, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att presentera ett utkast till 
annons i Vilhelmina aktuellt som dels ska upplysa om att 
undersökningen är på gång och dels påminna föräldrarna om vikten 
av att fylla i och skicka in brukarundersökningen. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 10 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  återremittera ärendet för vidare beredning till den extranämnd 
som är den 13 mars. 
- - - - 

KUN 2007-03-13: 
Utredningssekreterare Christer Staaf informerar om den beredning 
som utförts utifrån de frågetecken som fanns efter KU-nämndens 
sammanträde 2007-02-27. 
- - - - 
KUN 2007-03-13 § 25 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  efter genomförda revideringar distribuera brukarundersökningen 
till alla föräldrar i Vilhelmina kommun med barn upp till 
förskoleklass och att ny senaste svarsdag sätts till onsdag den 4/4 för 
att sedan sammanställa och bereda uppdraget färdigt till KUN AU 
den 8/5 
- - - - 

- - -forts- - - 
 



 
 

KUN § 40   Dnr 07/KUN12 719 
Vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun. 
 
Arbetsutskottet 2007-03-20: 
Rektor förskola närvarar och föredrar om de faktiska kostnader som 
fanns för ett par år sedan när Vilhelmina kommun hade en öppen 
förskola. Rektor förskola informerar också om den annons som 
presenteras i Vilhelmina aktuellt torsdag den 22 mars. 
 
Arbetsutskottet 2007-03-20 § 53 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~notera informationen, 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen om en mer preciserad 
kostnadsberäkning omkring en öppen förskola till Kultur- och 
Utbildningsnämndens möte den 17 april. 
- - - - 
KUN 2007-04-17: 
Förvaltningschefen föredrar om det underlag som Rektor Förskola 
tagit fram när det gäller kostnader som uppkommer i samband med 
nystart av en öppen förskola. 
 
KUN 2007-04-17 § 44 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Uppdraget att bereda färdigt brukarundersökningen och 
sammanställa enkätsvaren är genomfört. Utredningssekreterare 
Christer Staaf föredrar i ärendet tillsammans med Rektor Ewa 
Kämpe. 
 
AU 2007-05-08 § 71 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragning, 
 

- - -forts- - - 
 



 
 

KUN § 40   Dnr 07/KUN12 719 
Vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att urskilja antal från tätorten 
samt antal från byar som vill utnyttja vårdnadsbidrag som 
omsorgsform och presentera till KU-nämnden den 29 maj, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen beräkna kostnader utifrån det 
antal som anmält intresse för vårdnadsbidrag som omsorgsform och 
presentera till KU-nämnden den 29 maj, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen se över om förslag finns för 
genomförande av vårdnadsbidrag i landet. 
- - - - 
KUN 2007-05-29: 
Rektor Ewa Kämpe närvarar vid ärendepunkten och föredrar 
genomförd beredning. Ewa informerar om att ännu har ingen 
kommun fått tillstånd att vara försökskommun gällande 
vårdnadsbidrag. 
 
KUN 2007-05-29 § 64 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 
att ~notera föredragningen, 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att komplettera ärendet 
ytterligare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Rektor förskola Ewa Kämpe närvarar och föredrar genomförd 
komplettering i ärendet. 
 
AU 2007-08-20 § 99 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till Rektor förskola att komplettera med uppgifter om hur 
många som vill ha vårdnadsbidrag i byar respektive tätort. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar i ärendet och lämnar 
information om regeringens nuvarande tidsplan och hantering av 



frågan. 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN § 40   Dnr 07/KUN12 719 
Vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun. 
 
AU 2008-01-22 § 22 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över och presentera 
konsekvenser av ett införande av vårdnadsbidrag i Vilhelmina 
kommun redan från augusti 2008. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Ordförande föredrar och lämnar förslag på att gå ut med en 
intresseanmälan om vårdnadsbidrag att gälla under förutsättning av 
erforderliga beslut. I intresseanmälan skall ingå information om 
vilka förutsättningarna är för vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun.  
 
AU 2008-02-12 § 35 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att upprätta och distribuera en 
intresseanmälan till föräldrar med barn i aktuella åldrar, 
 
att  i underlaget till intresseanmälan ange de förutsättningar som 
socialdepartementets promemoria framskriver samt lokala riktlinjer, 
 
att  sammanställning av intresseanmälan redovisas vid 
arbetsutskottet i mars. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Vikarierande Rektor Förskola Pia Gustafsson närvarar och föredrar 
tillsammans med förvaltningschefen kring genomförda uppdrag. 
Sammanställningen visar att det är 27 stycken inkomna svar på den 
intresseanmälan som skickats ut angående vårdnadsbidrag. Av dessa 
så är det 9 barn som kan komma i fråga redan i augusti månad om 
vårdnadsbidraget införs. Ordförande Jonny Kärkkäinen informerar 
om den kostnadsbild som uppstår efter sammanställningen av 
inkomna svar. För 2008 så ser kostnadskalkylen ut att hamna på 273 
kkr. i utbetalningar av vårdnadsbidrag och för 2009 864 kkr. 



 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN § 40   Dnr 07/KUN12 719 
Vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen yrkar Ordförande Jonny Kärkkäinen (KD) 
följande; 
Att KU-nämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att införa 
vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun från 1 augusti 2008 under 
förutsättning av erforderliga beslut i Sveriges Riksdag, 
Att anhålla om tilläggsanslag med 273 kkr. för 
vårdnadsbidragsutbetalningar för 2008, 
Att ange beräknad vårdnadsbidragsutbetalning för 2009 till 864 kkr. 
 
Viveka Abramsson (S) yrkar på följande; 
Att Vilhelmina kommun avstår från införandet av vårdnadsbidrag. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att 
arbetsutskottet beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
AU 2008-03-18 § 65 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar 
 
att  KU-nämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att införa 
vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun från 1 augusti 2008 under 
förutsättning av erforderliga beslut i Sveriges Riksdag, 
 
att  anhålla om tilläggsanslag med 273 kkr. för 
vårdnadsbidragsutbetalningar för 2008, 
 
att  ange beräknad vårdnadsbidragsutbetalning för 2009 till 864 kkr. 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S) avger blank reservation till förmån för eget 
yrkande. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 



Yrkanden 
Under överläggningen yrkar Ordförande Jonny Kärkkäinen (KD) att 
bifalla arbetsutskottets förslag. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 40   Dnr 07/KUN12 719 
Vårdnadsbidrag i Vilhelmina kommun. 
 
Viveka Abramsson (S) yrkar på att Vilhelmina kommun avstår från 
införandet av vårdnadsbidrag. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositonsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Ja-röst för bifall till arbetsutskottets förslag 
 
Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla 
arbetsutskottets förslag. 
 
KUN 2008-04-15 § 40 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  föreslå kommunfullmäktige att införa vårdnadsbidrag i 
Vilhelmina kommun från 1 augusti 2008 under förutsättning av 
erforderliga beslut i Sveriges Riksdag, 
 
att  anhålla om tilläggsanslag med 273 kkr. för 
vårdnadsbidragsutbetalningar för 2008, 
 
att  ange beräknad vårdnadsbidragsutbetalning för 2009 till 864 kkr. 
 
Reservationer 



Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), 
Bengt Eriksson (S), Margareta Abrahamsson (V) avger blank 
reservation till förmån för Viveka Abramssons yrkande. 
 

Jonas Karlsson 
 
 
 
 

KUN § 41 Dnr 07/KUN35  
Ersättning alternativ förskoleverksamhet 
 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningsledningen har inkommit med förslag om 
överenskommelse gällande verksamhetsbidrag mellan KU-nämnden 
och alternativ förskoleverksamhet. De alternativa 
förskoleverksamheterna har fått ta del av överenskommelsen men ej 
hunnit komma in med reflektioner. Under ärendepunkten så 
närvarar Mikael Österberg, Tallkotten. 
 
AU 2008-02-12 § 42 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  avvakta med beslut i ärendet intill dess de alternativa 
förskoleverksamheterna inkommit med reflektioner på 
överenskommelsen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson föredrar i ärendet och 
informerar om att de alternativa förskoleverksamheterna ej 
inkommit med reflektioner på överenskommelsen men att det ska 
kunna inhämtas till KU-nämnden i april. 
 
AU 2008-03-18 § 66 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anta upprättat avtal gällande alternativ förskoleverksamhet. 
- - - - 
 
KUN 2008-04-15 § 41 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  anta upprättat avtal gällande alternativ förskoleverksamhet. 
 
 
 
 
 

KUN § 42 Dnr 08/KUN26 619 
Avtal om ersättning, fristående skola 
 
Förvaltningsledningen föredrar kring upprättat avtal om ersättning 
mellan KU-nämnden och Strandskolan. Under överläggningen så 
föreslår Viveka Abramsson att uppdra till förvaltningsledningen att i 
överläggning med huvudmannen för Strandskolan diskutera 
lokalkostnadsersättningen. 
Ordförande Jonny Kärkkäinen anför delikatessjäv och lämnar 
lokalen under beslutet. 
 
AU 2008-02-12 § 48 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i överläggning med 
huvudmannen för Strandskolan diskutera lokalkostnadsersättningen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar om genomförd träff med huvudmannen 
för Strandskolan och de diskussioner som fördes om 
lokalkostnadsersättningen.  
 
AU 2008-03-18 § 67 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inbjuda företrädare för 
Vilhelmina Fria församling till KU-nämnden i april. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar och tecknar en bakgrundsbild av 
ärendet, vilken lagstiftning som gäller och hur diskussionerna förts i 
tidigare möten med huvudmannen för Strandskolan. 
Vilhelmina Fria Församlings representant Leif Larsson närvarar och 
redovisar förhållendena mellan Församlingen som huvudman och 
Strandskolan samt de förutsättningar som det nya avtalet ger. 
 
KUN 2008-04-15 § 42 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 

Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN § 43   Dnr 06/KUN28 100 
Förtroendemannautredningen. 
 
Ordförande Jonny Kärkkäinen har initierat ett ärende om 
uppföljning av de beslut som fattats med anledning av 
förtroendemannautredningen i sam-band med genomförda 
kommunalpolitiska val. 
 
KUN 2007-12-11 § 176 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda och till nämndens 
arbetsutskott den 22/1 redovisa åtgärder som vidtagits med 
anledning av kommunfullmäktiges beslut i samband med 
förtroendemannautredningen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och om de frågeställningar som 
i förtroendemannautredningen tillhör KU-nämndens ansvarsområde. 
Det som KU-nämnden nu har att svara upp mot är samarbete mellan 
nämnd och ungdoms-, elevrådsarbete, sammanträden utanför 
tätorten samt att precisera början, slut och pauser vid sammanträden. 
Förvaltningschefens svar på detta redovisas under KU-nämnden i 
februari. 
 
AU 2008-01-22 § 9 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  ordförande fastslår start samt ett beräknat slut av sammanträden, 
 
att  förutom lunch och fikaraster under sammanträden lägga in två 
stycken 5 minuters pauser på förmiddagen och eftermiddagen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att föreslå 1-2 sammanträden 



utanför tätorten till KU-nämndens sammanträde i februari, 
 
att  lyfta ut frågan om samarbete med ungdomsfrågor och 
elevrådsarbete till ett eget ärende för en långsiktig, strategisk 
hållbarhet. 
____ 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 43   Dnr 06/KUN28 100 
Förtroendemannautredningen. 
 
KUN 2008-02-26 § 12 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ordförande fastslår start samt ett beräknat slut av sammanträden, 
 
att  förutom lunch och fikaraster under sammanträden lägga in två 
stycken 5 minuters pauser på förmiddagen och eftermiddagen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen föreslå 1-2 sammanträden 
under 2008 utanför tätorten vid arbetsutskottet i mars, 
 
att  lyfta ut frågan om samarbete med ungdomsfrågor och 
elevrådsarbete till ett eget ärende för en långsiktig, strategisk 
hållbarhet. 
- - - - 
 
AU 2008-03-18 § 68 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  KU-nämndens sammanträde i maj förläggs till Dikanäs. 
- - - - 
 
KUN 2008-04-15 § 43 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  KU-nämndens sammanträde i maj förläggs till Dikanäs, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att arrangera för logistik och 
praktiskt innehåll för dagen. 



 
 
 
 
 
 

KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
I skrivelse till KU-nämnden 2004-05-03 påpekar skolledningarna 
RO 2 och RO 3 nödvändigheten i att tillse att ytor för i första hand 
personalutrymmen skapas i Sporthallen. Enligt påpekanden av 
huvudskyddsombudet i skrivelse till KU-nämnden 2004-05-19 är 
bristen på utrymmen för personalen påfallande. 
Skolledningarna föreslår KU-nämnden att en arbetsgrupp 
konstitueras för att utarbeta förslag till hur behovet av ökade 
lokalytor kan mötas. 
 
AU 2004-05-27 § 73 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till skolledningarna i RO 2 respektive RO 3 att 
gemensamt utse och konstituera en arbetsgrupp för beredning i 
ärendet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2004-11-01: 
Beredning har 2004-10-25 tillställts KU-nämnden av utsedd 
arbetsgrupp i ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter att ha tagit 
del av genomförd beredning samt tillkommande information att den 
långsiktiga frågan om eventuell om- och/eller tillbyggnad av 
Sporthallen är nödvändig att hantera mot bakgrund av pågående 
utredning om anläggandet av en konstgräsplan alternativt bollhall. 
En övergripande och långsiktig lösning är möjlig att hantera inom 
budgetberedningens ram först under år 2006.  
 
AU 2004-11-01 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utforma svarsskrivelse för 
bemötandet av ställda frågor, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet 16/11 



genomföra kostnadsberäkning avseende åtgärdande av 
arbetsmiljöproblem i personal-utrymmen.    

---forts--- - - - - 
 
 
 
 
KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2004-11-22: 
Kommuningenjören har efter offertbegäran inkommit med 
kostnadsförslag för iordningställande av barackmoduler för att 
kortsiktigt lösa de arbets-miljöproblem som föreligger. 
Förvaltningschefen har i möte med bitr. rektor Ewa Burstedt 
föredragit arbetsutskottets hantering av ärendet. 
 
AU 2004-11-22 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  med utgångspunkt i förvaltningschefens överläggning med 
verksamheterna betrakta ställda frågor som besvarade, 
 
att  avvakta med beslut i ärendet till dess ärendet i anledning av 
konst-gräsplan/bollhall kunnat beredas vidare i samråd med 
kommunstyrelsen, 
 
att  uppdra till skolledningarna RO 2 och RO 3 att genomföra 
förhandlingar med personalen i fråga. 
- - - - 
KUN 2004-12-14: 
Synpunkter har framförts på ärendehanteringen i arbetsutskottet 
samt formulerandet av andra att-satsen i arbetsutskottets beslut 
2004-11-22 § 145. 
 
Ordförande föredrar mot bakgrund av framförda synpunkter den 
hantering som skett i arbetsutskottet mot bakgrund av överläggning 
med kommun-styrelsen i frågorna, dels om ett eventuellt anläggande 
av en konstgräsplan, dels om åtgärdsbehoven i Sporthallen. En 
konsekvensberedning beträffande om- och tillbyggnad av 
Sporthallen med anledning av de arbetsmiljö-problem som där 
föreligger bedöms som nödvändig i den kommunöver-gripande 



prioriteringen av kommande investeringsbehov.  
Den styrning som beredningen är i behov av är vilken typ av hall 
som eftersträvas – vilken verksamhet som där skall bedrivas. 
Förvaltningschefen och kommuningenjören lämnar information om 
genomförd träff med verksamhetsföreträdare och idrottslärare i 
anledning av ärendet. 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2004-12-14 § 141 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet som innefattar eventuellt anläggande av konstgräsplan i 
fortsättningen skall beredas som ett eget ärende,  
 
att  en förstudie om projektering avseende om- alternativt 
tillbyggnad av  Sporthallen för i storleksordningen 3-5 mnkr 
genomförs, vilken skall innefatta åtgärdandet av befintliga 
arbetsmiljöproblem, handikapp-anpassning samt en tillökning av 
befintlig yta för verksamheterna, 
 
att  en referensgrupp för projektering utses bestående av företrädare 
för rektorsområdena 2 och 3 samt förvaltningschefen och 
fritidskonsulenten. 
- - - 
Arbetsutskottet 2005-01-18: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragande att förhandlingar avseende arbetsmiljösituationen 
i Sport-hallen genomförts i rektorsområdena 2 och 3. 
 
AU 2005-01-18 § 1 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2005-05-24: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 



kostnads- och konsekvensberedning som framlagts. Kostnaden för 
hyran av fyra moduler för kontors- och omklädningsrum uppgår 
efter anbudsförfrågan till följande: 
 
36 månader: 14 000 kr/mån, totalt 504 000 kr. 
60 månader: 12 600 kr/mån, totalt 756 000 kr. 
 
Etablering av modulerna beräknas kosta c a 200 000 kr. 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2005-05-24 § 85 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till arbetsutskottet att bereda ärendet ytterligare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragning att den prisbild som skissas för tillfällig åtgärd 
med hjälp av barackmoduler motiverar att prövandet av permanenta 
åtgärder bör aktualiseras. Åtgärdandet av konstaterade 
arbetsmiljöbehov samt handikappanpassning för i storleksordningen 
1-1,5 mnkr bör kunna ske under innevarande år samt under år 2006, 
under förutsättning att hårda prioriteringar genomförs i återstående 
investeringsutrymme under 2005 samt inför 2006. 
 
Arbetsutskottet noterar efter föredragning att en projekteringsträff 
planeras till den 14 juni i Lycksele. 
 
AU 2005-06-09 § 100 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  åtgärdandet av konstaterade och utredda arbetsmiljöbehov samt 



handikappanpassning skall beaktas särskilt vid prövandet av 
återstående investeringsmedel under 2005 samt inför 2006, 
 
att  medel upp till 100 000 kr avsätts för en förprojektering i syfte 
att ange bl.a. en total investeringskostnad, 
 
att  förprojekteringen bör, om möjligt, ta fram ett underlag för beslut 
om investering till KU-nämnden den 9 augusti. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-08-02: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd 
träff med TM Konsult i Lycksele den 14 juni. Byggnadsinspektör 
Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och ger kompletterande 
synpunkter på den skiss och det projekteringsförslag som lämnats av 
TM-konsult. Den kostnadsuppskattning som lämnats i samband med 
överläggningar uppgår, inklusive byggherrekostnader, till 2 500 000 
kr. 
 
Arbetsutskottet konstaterar att medel för projektering av en 
ombyggnation, 220 000 kr, sedan tidigare reserverats i KU-
nämndens investeringsutrymme för 2005. Arbetsutskottet noterar 
vidare att det efter översyn av återstående nämndsgemensamt 
investeringsutrymme (AU §135/05), finns möjlighet att avsätta 300 
000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationerna under 
hösten 2005. 
 
AU 2005-08-02 § 124 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  igångsätta projektering av en arbetsmiljö- samt 
handikappanpassning av Sporthallen, 
 
att  ur kvarvarande egna anslag för investeringar under 2005 
reservera  
300 000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationer redan 



under 2005, 
 
att  överlämna ärendet med tillhörande handlingar till 
kommunstyrelsen med hemställan om tilläggsanslag om 2 000 000 
kr ur 2006 års invester-ingsutrymme för genomförande av 
arbetsmiljö- och handikappanpassning av Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2005-08-09 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Arbetsutskottet konstaterar efter förvaltningsledningens 
föredragning att anbud inkommit för ombyggnation av Sporthallen. 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och 
redogör för inkomna anbud avseende projektering av ombyggnation 
av Sporthallen.  
 
Under ärendepunkten närvarar bitr. rektor Ewa Burstedt, RO 2 och 
idrotts-lärarna Bo Risberg, Eva Flodin och Jani Ahonen. En 
redogörelse lämnas för hur man ur verksamhetssynpunkt betraktar 
nuvarande Sporthall ur ett funk-tionellt perspektiv; schemaläggning, 
rekommenderade ytor för idrott och hälsa i skolan, individualiserad 
undervisning etc. Motiv lämnas till varför man anser att eventuella 
åtgärder i Sporthallen bör innefatta även dessa aspekter.  
 
AU 2005-09-13 § 137 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till byggnadsinspektör Jan-Ola Borg att inhämta 
underlag och till KU-nämndens sammanträde den 27/9 presentera 
förslag till total-entreprenad för genomförande av arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen.  
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 



Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg har inkommit med yttrande i 
vilket han föreslår KU-nämnden besluta 
 
att genomföra en projektering för totalentreprenad till en kostnad av 
100.000 kr. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen m.fl. att 
KU-nämnden skall återremittera ärendet för genomförandet av ny 
utredning syftande till en totalrenovering/ombyggnad av hela 
Sporthallen ur verksamhetssynpunkt. Bengt Eriksson m.fl. yrkar på 
att KU-nämnden skall genomföra en projektering för 
totalentreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning i enlighet med tidigare utredning. 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Efter avslutad överläggning och avlämnade yttranden, finner 
ordföranden att nämnden har att pröva Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag mot Bengt Erikssons m.fl. yrkande. 
 
Ordföranden prövar yrkandena mot varandra och finner att nämnden 
beslutat bifalla Bengt Erikssons m.fl. yrkande. Ordföranden finner 
samtidigt att KU-nämnden beslutat avslå Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag.  
 
Johnny Kärkkäinen begär votering. Följande propositionsordning 
uppläses och godkännes. Den som vill ställa sig bakom Bengt 
Erikssons m.fl. yrkande röstar ja. Den som vill ställa sig bakom 
Jonny Kärkkäinens m.fl. förslag röstar nej. Verkställd omröstning 
utfaller med fem (5) ja och fyra (4) nej på det sätt den till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Bengt 
Eriksson m.fl. yrkande att KU-nämnden skall genomföra en 
projektering för total-entreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen enlighet med tidigare 
utredning. 
 



Blank reservation till förmån för eget förslag avges av Johnny 
Kärkkäinen, Gudrun Östman Danielsson, Kjell Tinderfjäll och 
Katarina Hahlin. 
 
KUN 2005-09-27 § 106 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN  BESLUTAR 
 
att  en projektering för totalentreprenad syftande till arbetsmiljö- 
och handikappanpassning av Sporthallen skall genomföras till en 
kostnad av 100.000 kr 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-03-07: 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-02-13 § 16  
 
att medge att 850 000 kr får överföras från 2005 till år 2006 
avseende KU-nämndens investeringsbudget för åtgärder i 
Sporthallen, 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  bevilja KU-nämnden tilläggsanslag med 1 650 000 kr för 
åtgärder i Sporthallen i enlighet med framställning, 
 
att  erforderliga medel – 1 650 000 kronor – anvisas ur ofördelade 
investeringsmedel. 
 
Under ärendepunkten närvarar teknisk chef Stellan Lundmark som 
före-dragande. Öppnande av anbud på totalentreprenaden har skett 
6/3, efter anbudstidens utgång 3/3. Arbetsutskottet konstaterar efter 
redogörelse av inkomna anbud att totalentreprenaden indikerar en 
merkostnad utöver anslagen ram på mellan 1,0 och 1,5 mkr.   
 
AU 2006-03-07 § 41 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 



motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
- - - - 
KUN 2006-03-14 § 31 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
 
att  notera att teknisk chef Stellan Lundmark bereder inkomna 
anbud och att underlag avseende anbud må presenteras direkt av 
honom i kommunstyrels-en. 
- - - - 
Kommunfullmäktige beslutade senare, 2006-05-02 § 46, att uppföra 
ny bollhall i anslutning till den befintliga sporthallen, att ej fullfölja 
de tidigare föreslagna åtgärderna i Sporthallen, att medge att 2,5 
milj. kronor ur 2006 års investeringsmedel får disponeras för 
uppförande av bollhall, att avsätta investeringsmedel för åren 2007 
med 4,0 milj. kronor och för år 2008 med 5,0 milj. kronor för 
uppförande av bollhall.  

- - - -forts- - - - 
 
 
 

KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Teknisk chef Stellan Lundmark närvara och informerar om 
ärendehanteringen omkring Sporthallen och hur situationen ser ut. 
 
AU 2007-06-13 § 93 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  begära överläggning med kommunstyrelsen i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång samt arbetsutskottet, Jonny 
Kärkkäinen, Viveka Abramsson och Sanja Tadic, avlämnar 
information från morgonens överläggningar med kommunstyrelsen i 
ärendet. 



 
KUN 2007-09-11 § 84 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
nödvändigheten att tidigare utredningsuppdrag uppdateras och 
breddas utifrån andra frågor än arbetsmiljö- och 
tillgänglighetsanpassning. Förvaltningschefen föreslår en 
behovsanalys som svarar upp mot hur anläggningen kan möta 
skolans och föreningars kort- och långsiktiga behov. Arbetsutskottet 
konstaterar efter föredragningen att KU-nämnden återigen äger 
initiativet i ärendet och uppdrar till förvaltningschefen att tillsätta en 
arbetsgrupp som bereder ärendet vidare där ordförande Jonny 
Kärkkäinen skall ingå som adjungerad. 
 
AU 2007-10-09 § 140 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att tillsätta en arbetsgrupp där 
KU-nämndens ordförande är adjungerad, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av 
ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Skrivelse har inkommit, 2007-11-01, från idrottslärarna vid 
Malgomajskolan, Hembergsskolan och Volgsjö skola där man 
frågar sig vad som händer i ärendet om Sporthallen. 
Träff genomfördes med idrottslärarna den 7/11 där ordförande 
Jonny Kärkkäinen, vice ordförande Viveka Abramsson och 
utredningssekreterare Christer Staaf närvarade. Vid träffen 
diskuterades ärendets hantering tidigare och hur det framgår just nu. 
Idrottslärarna påpekar att både elever och lärare mår dåligt på grund 



av den arbetsmiljö som råder och brist på anpassade lokaler. För 
närvarande så sker ingen utveckling av verksamheten. Idrottslärarna 
efterfrågade kontinuerlig uppdatering i ärendets framskridande och 
visade sedan runt i sporthallen samt övriga ytor i byggnaden och 
påpekade fel och brister. I och med denna träff så anses skrivelsen 
vara besvarad. 
 
Utredningssekreteraren redovisar genomfört uppdrag om att 
genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 
Utredningen visar på ett absolut behov för skolan och dess personal 
samt för elevernas arbetsmiljö. Utöver det så finns behov av nya 
lokaler från idrottsföreningar för utökning eller bevarande av 
verksamhet samt intresse från andra föreningar/företag av lokaler 
som snabbt kan ställas om från idrott till kulturella arrangemang, 
mässor, utställningar och konserter tex. 
 
AU 2007-11-20 § 168 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  undersöka möjligheterna till extern finansiering för behov av 
ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 
Sporthallen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att gå ut med anbudsförfrågan 
angående åtgärder av fast inredning, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över finansieringsförslag 
för de akuta åtgärderna av fast inredning och presentera dessa vid 
KU-nämndens sammanträde den 11 december. 
 
AU 2007-11-20 § 168 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 



säkerhetsbesiktningsprotokollet, 
 
att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i 
sporthallen och inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt 
modellen a) akuta åtgärder b) kan vänta, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram 
kostnadsberäkningar på totalentreprenad för behov av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 150 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 
säkerhets-besiktningsprotokollet, med medel ur kvarvarande 
investeringsutrymme på objekt Sporthallen inom gymnasieskolans 
budget, 
 
att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i 
sporthallen och inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt 
modellen a) akuta åtgärder b) kan vänta, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram 
kostnadsberäkningar på totalentreprenad för behov av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Utredningssekreteraren föredrar genomförda uppdrag. 
Kontakt har tagits och en träff har genomförts med anledning av att 
undersöka möjligheten till extern finansiering. Ny träff planeras till 
den 25 januari. Beställning är gjord av utförandet av åtgärder av fast 
inredning och kommer att genomföras dels under vecka 9 och dels 
vecka 10, då också besiktningen av vikväggen sker. I kontakter med 
Teknisk chef Stellan Lundmark och Riksbyggen så menar de att 
akuta- och andra åtgärder finns nedtecknade och ordnas allt 



eftersom. Ritningar och kostnadsberäkningar finns tillgängliga på en 
sporthall som just nu är under uppförande. 
 
AU 2008-01-22 § 8 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till utredningssekreteraren att planera för en rundresa 
bland ett antal sporthallar i Västerbottens län. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Utredningssekreteraren föredrar omkring genomförda uppdrag från 
KU-nämnden 2007-12-11 § 150, den rundresa som gjordes i 
studiesyfte av andra sporthallar i Västerbottens län samt den träff 
som genomfördes den 25 januari med anledning av att undersöka 
möjligheten till extern finansiering. 
 
AU 2008-03-18 § 69 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  fortsätta vidare beredning med extern finansiering och redovisa 
detta till KU-nämnden i april. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 44 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2008-04-15: 
Utredningssekreteraren föredrar genomförd beredning och 
informerar om OPP, Offentlig Privat Partnership, vilket är en 
samverkansform som bidrar till offentliga tjänster. Den externa 
finansieringen består i detta av ett företag med kapital och kunnande 
som utför uppdraget att uppföra en arena och där sedan kommunen 
förbinder sig att hyra lokalerna under en tidsperiod. 
 
KUN 2008-04-15 § 44 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen. 

Lennart Anundsson 
 
 
 
 

KUN § 45 Dnr 08/KUN32 612 
Behov av assistentstöd, gymnasieskola i annan kommun 
 
En ungdom folkbokförd i Vilhelmina Kommun är 
instutionsplacerad i en kommun i södra Sverige (HVB-hem). Som 
en konsekvens av elevens hälsotillstånd har utredning om särskilt 
stöd genomförts. Vid skolgång i Vilhelmina hade eleven en 
omfattande assistentresurs. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om att överläggning har 
skett med socialförvaltningen och att förvaltningarna är överens om 
en principfördelning av kostnaderna; KU-förvaltningen 75% och 
socialförvaltningen 25%. 
 
AU 2008-03-18 § 70 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  godkänna angiven resurs under kvarvarande del av vårterminen 
2008, 
 
att  resursen om ca 75~000 kronor skall belastas gymnasieskolans 
budget, vht 4436 personell assistans. 
- - - - 
 
KUN 2008-04-15 § 45 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna angiven resurs under kvarvarande del av vårterminen 
2008, 
 
att  resursen om ca 75~000 kronor skall belastas gymnasieskolans 



budget, vht 4436 personell assistans. 
 

Täppan 
 
 
 
 

KUN § 46 Dnr 05/KUN111 710 
Bemanning och personalsammansättning i Vilhelmina 
kommuns förskoleverksamhet 
 
Skrivelse har inkommit 2008-03-06 om grundbemanning 3,5 
personal/avdelning i förskolan Täppans småbarnsgrupp. 
Skrivelsen hänvisar till KU-nämndens beslut 2006-09-05 § 69 att 
grundbemanningen inom förskoleverksamheten skall vara 3,5 
tjänst/avdelning; 2 förskollärare och 1,5 barnskötare. 
I dagsläget så finns det 14 barn från 1-3 år i småbarnsgruppen och 
det är 3,0 personal. 
 
AU 2008-03-18 § 71 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen och Rektor förskola att 
komplettera beredningen till KU-nämnden i april. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar i ärendet. I beslut från 
KU-nämnden, 2005-05-24 § 64, vid inrättandet av 
småbarnsavdelning så finns ej upptaget annat än 1 förskollärare och 
2 barnskötare, 3,0 tjänst. 
 
KUN 2008-04-15 § 46 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  återremittera ärendet med anledning av den pågående 
förskoleverksamhetsöversynens slutförande. 
 
 

Kurator Mary Eliasson 
 
 
 
 



KUN § 47 Dnr 08/KUN34 623 
Framställan om Inackorderingstillägg 2008-02-12 – 2008-06-13 
 
Skolkurator Malgomajskolan, Mary Eliasson, inkommer 2008-03-
10 med en förfrågan om inackorderingstillägg för en elev som är 
myndig och som nyligen flyttat till Vilhelmina och mantalsskrivit 
sig här. Båda föräldrarna bor på annan ort. 
 
AU 2008-03-18 § 73 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  avslå framställan om inackorderingstillägg 2008-02-12 – 2008-
06-13. 
- - - - 
KUN 2008-04-15 § 47 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avslå framställan om inackorderingstillägg 2008-02-12 – 2008-
06-13. 

Kurator Mary Eliasson 
 
 
 
 

KUN § 48 Dnr 08/KUN33 623 
Framställan om Inackorderingstillägg 2008-02-18 – 2008-06-13 
 
Skolkurator Malgomajskolan, Mary Eliasson, inkommer 2008-03-
10 med en förfrågan om inackorderingstillägg för en elev som är 
myndig och som nyligen flyttat till Vilhelmina och mantalsskrivit 
sig här. Båda föräldrarna bor på annan ort. 
 
AU 2008-03-18 § 74 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  avslå framställan om inackorderingstillägg 2008-02-18 – 2008-
06-13. 
- - - - 
KUN 2008-04-15 § 48 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  avslå framställan om inackorderingstillägg 2008-02-18 – 2008-
06-13. 
 

Lena Oscarsson 
 
 
 
 

KUN § 49 Dnr 07/KUN136 612 
Programutbud Malgomajskolan läsåret 2008/2009. 
 
Rektor Lena Oscarsson närvarar och informerar om 
sökandefrekvensen efter första sökomgången till gymnasieskolans 
program inför läsåret 2008/09. För en del inriktningar inom olika 
program är sökandefrekvensen låg vilket föranleder frågan om dessa 
skall startas upp hösten 2008. 
 
AU 2008-03-18 § 76 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att komplettera beredningen 
till KU-nämnden i april. 
- - - - 
Rektor Malgomajskolan Lena Oscarsson närvarar och informerar 
om den dagsaktuella sökandefrekvensen till program på 
Malgomajskolan inför höstterminen 2008. På Estetprogrammets 
inriktningar dans, bild och teater finns det väldigt få 
förstahandssökande. Mest oroväckande är inriktning dans som 
också har väldigt få andrahandssökande. 
Beslut finns, 2004-03-12 § 24, att igångsättande av en inriktning 
eller kurs med ett lägre elevantal än 6 elever, i det fall det kan anses 
vara särskilt motiverat, kräver arbetsutskottets medgivande. 
 
KUN 2008-04-15 § 49 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  inte starta inriktning dans inom estetprogrammet med anledning 
av för få sökande till höstterminen 2008, 
 
att  avvakta den fortsatta utvecklingen av övriga inriktningar inom 
estetprogrammet. 



- - - - 
Beslutet fattas i enighet 
- - - - 

 
 
 
 
 

KUN § 50 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av förskole- och 
fritidsverksamheterna. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 
förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 157 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
förskole- och fritidsverksamheterna med nödvändig information och 
samverkan med verksamheter och fackliga organisationer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för verksamhetsöversynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande samverkan har skett med verksamheten och 
fackliga organisationer informerades under FSG den 26 oktober. 
Förvaltningschefen förevisade också den processplan som ligger till 
grund för den fortsatta beredningen. 
I samband med detta så presenterades också en praktikant på KU-



förvaltningen, Stefan Strindholm, som under sin praktikperiod 
kommer att arbeta med hårddataanalys i uppdraget om översynen. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 50 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
KUN 2007-10-30 § 131 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta med uppdraget att 
se över  
förskole- och fritidsverksamheterna. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
hittillsvarande beredning. Träff har bland annat skett med personal 
vid förskolan Skogsbacken med anledning av inlämnad skrivelse 
angående arbetsmiljösituationen. Förvaltningschefen har upprättat 
utkast till svar på aktuell skrivelse. 
 
AU 2007-11-20 § 195 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  anta upprättat utkast till svar som KU-nämndens eget. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Under ärendepunkten närvarar Stefan Strindholm som föredrar den 
s.k. hårddataanalys av förskoleverksamheten han under åtta veckor 
genomfört inom ram för beviljad arbetspraktik. 
 
KUN 2007-12-11 § 170 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen och tacka för mycket väl genomfört arbete, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta översynen i 



enlighet med upprättad process- och aktivitetsplan. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 
 
KUN § 50 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
hittillsvarande beredning. Fas 2 är avklarad och beredningen har 
gått in i fas 3 av den lednings- och organisationsöversyn som 
grunduppdraget bestod av. 
 
AU 2008-03-18 § 78 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om hittillsvarande 
beredning.  
 
KUN 2008-04-15 § 50 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
 

Lars Gavelin 
 
 
 
 

KUN § 51 Dnr 06/KUN89 615  
Projektet Utbildningsnätverk Södra Lappland CFL 2006/344 
 
Rektor Lars Gavelin inkommer med slutredovisning av CFL 
projektet Utbildningsnätverk Södra Lappland, där ett av målen varit 
långsiktiga strategier för vuxnas lärande. 
 
AU 2008-03-18 § 80 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  hänskjuta ärendet till KU-nämnden i april. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. 
 
KUN 2008-04-15 § 51 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera slutredovisningen, 
 
att  avsluta projektet. 
 

Conny Hellsten 
Jonas Karlsson 
 
 

 
KUN § 52   Dnr 06/KUN53 605 
Interkommunal eleversättning i grundskolan. 
 
KU-nämnden beslutade, 2006-02-21 § 19, att fastställa 
interkommunal eleversättning (IKE) för grundskolan till 32 500 kr 
per termin, för år 2006. 
 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson har i sin beräkning om 
ersättning till fristående skola räknat fram den faktiska kostnaden 
för elev i Vilhelmina Kommuns grundskola, 40~500 kr/termin och 
för elev i förskoleklass, 29~450 kr/termin. Detta utifrån den samlade 
budgeteringen för grundskoleverksamheten i Vilhelmina kommun 
och den modell för fördelning av kostnader som finns för 
framtagandet av kostnadsfördelning för räkenskapssammandraget. 
 
KUN 2007-05-29: 
KU-nämnden konstaterar efter hörande av förvaltningsledningen att 
den beräkning som förelåg tidigare hantering har reviderats för att 
bättre svara an mot den kostnadsanalys som genomförts. 
- - - - 
KUN 2007-05-29 § 72 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa ersättningsbeloppet för elev i grundskolan till 84~900 



kr/år för 2007, 
 
att  fastställa ersättningsbeloppet för elev i förskoleklass till 61 700 
kr/år för 2007. 
- - - -  
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
framräkningen av InterKommunalEleversättning, IKE, för 
Grundskolan 2008. 
 
KUN 2008-04-15 § 52 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa ersättningsbeloppet för elev i grundskolan till 85~600 
kr/år för 2008, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 52   Dnr 06/KUN53 605 
Interkommunal eleversättning i grundskolan. 
 
att  fastställa ersättningsbeloppet för elev i förskoleklass till 57 200 
kr/år för 2008. 
 

 
 
 
 
 
 
 

KUN § 53   Dnr 08/KUN39 290 
Framställan om krav på åtgärder mot intrång och övertramp 
på fastigheten Sågen 5 
 
Framställan har inkommit, 2008-03-25, från boende på fastigheten 
Sågen 5 om krav på åtgärder mot intrång och övertramp som barn 
och personal vid Förskolan Täppan åsamkar dem. 
 
KUN 2008-04-15 § 53 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  uppdra till förvaltningschefen att snarast ta kontakt med berörda 
parter för att finna en lösning, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att presentera förslag till lösning 
till arbetsutskottet i maj. 

 
 
Vik. Rektor Förskola Pia Gustafsson 
 

 
 
 
KUN § 54   Dnr 08/KUN44 714 
Förskolesituationen i Malgovik - Skansholmsområdet 
 
Förvaltningschefen informerar om den nuvarande och framtida 
situation inom förskoleområdet Skansholm – Malgovik. För 
respektive förskoleavdelning Norrskenet och Skansen finns det 
olika typer av problemområden som måste tas i beaktande för 
framtiden, tex dispens för kök, investeringar samt förändrade behov 
inom förskoleområdet. 
 
KUN 2008-04-15 § 54 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen och rektor förskola att 
sammanställa en situationsbeskrivning samt förslag till åtgärder att 
presenteras för arbetsutskottet i maj. 

Simhallen 
 
 
 
 
KUN § 55   Dnr 08/KUN45 822 
Framställan om nyttjandet av Simhallen 
 
Vilhelmina Kommun arrangerar en Trivseldag för kommunanställda 
lördagen den 17 maj. Under dagen finns förfrågan om möjligheten 
att öppna upp för gratis bad på simhallen för kommunens personal 
under ordinarie öppettid. 
 
KUN 2008-04-15 § 55 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



 
att  att öppna upp för gratis bad på simhallen för kommunens alla 
invånare under ordinarie öppettid lördagen den 17 maj. 
 

 
    
     
 
 
KUN § 56 Dnr 06/KUN55 609 
Plan mot diskriminering och annan kränkande behandling av 
barn och elever. 
 
Riksdagen har lagstiftat om förbud mot diskriminering och annan 
kränkande behandling av barn och elever (SFS nr: 2006:67). Lagen 
träder i kraft 2006-04-01.  
 
Huvudmannen för utbildning skall enligt lagens tvingande 
bestämmelser se till att det finns upprättad en likabehandlingsplan 
för varje enskild verksam-het (6 §).  
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-04-12: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och den hantering av ärendet 
som initierats i KU-förvaltningens ledningsgrupp.  
 
AU 2006-04-12 § 61 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningen att utarbeta ett förslag till 
likabehandlingsplan för nämndens prövning. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar att 
likabehandlingsplaner upprättas men ännu ej ställts för nämndens 
prövning. 
 
KUN 2008-04-15 § 56 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  konstatera att likabehandlingsplaner i enlighet med lagstadgat 
krav finns upprättat i samtliga enskilda verksamheter inom 



utbildningssektorn. 
Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN §  57 Dnr 08/KUN21 714 
Anmälan till Skolverket angående plats i förskoleverksamhet 
utan oskäligt dröjsmål 
 
Skolverket inkommer, 2008-01-28, med begäran om yttrande från 
Vilhelmina Kommun angående en anmälan om plats i 
förskoleverksamheten utan oskäligt dröjsmål. Av anmälan uppges 
att anmälarens barn inte fått plats inom Vilhelmina kommuns 
förskoleverksamhet. Mot bakgrund av vad som framkommit i 
anmälan finner Skolverket skäl att närmare utreda om Vilhelmina 
kommun följt författningsbestämmelserna angående rätt till 
barnomsorgsplats utan oskäligt dröjsmål. 
- - - - 
AU 2008-02-12 § 44 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att upprätta svarsskrivelse till 
skolverket och inlämna densamma senast 20 februari, 
 
att  förvaltningschefen redovisar inlämnad svarsskrivelse vid KU-
nämndens sammanträde 26 februari. 
- - - - 
KUN 2008-02-26: 
Förvaltningschefen föredrar om den svarsskrivelse som är inlämnad 
med anledning av anmälan till skolverket. KU-nämnden noterar 
föredragningen. 
 
KUN 2008-02-26 § 26 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera upprättad svarsskrivelse, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över och presentera 
riktlinjer för hanteringen av kösituationen i förskoleverksamheten 
till arbetsutskottet i maj och ta upp det som ett eget ärende. 
- - - - 

- - -forts- - - 



 
 
 

KUN §  57 Dnr 08/KUN21 714 
Anmälan till Skolverket angående plats i förskoleverksamhet 
utan oskäligt dröjsmål 
 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om det beslut 
från Skolverket som tagits emot 2008-03-18 och som säger att; 
”Skolverket har inget att erinra mot Vilhelmina kommun när det 
gäller tillhandahållande av plats inom förskoleverksamhet utan 
oskäligt dröjsmål”. 
 
KUN 2008-04-15 § 57 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 

Kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige 
 
 
 

KUN §  58 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en avveckling av Studentboendet 
Pettersbacke. 
 
Förvaltningschefen redovisar den process som pågår vad gäller 
personalavvecklingen vid Pettersbacke. 
 
AU 2007-10-09 § 160 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta processen att se 
över avvecklingen av Pettersbacke, 



 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för uppdraget att avveckla boendet. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande diskussioner har förts med verksamheten och 
fackliga organisationer informerades under FSG den 26 oktober. 
Förvaltningschefen informerar också om de förändrade 
förutsättningar som skett i ärendet utifrån kommunstyrelsens 
arbetsutskotts behandling av Studentboendet Pettersbacke. Den 23 
oktober vid arbetsutskottets sammanträde så föreslogs 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att besluta om att 
kommunstyrelsen övertar blockhyresavtalet avseende Pettersbacke, 
Strandvägen 18 D, från 2008-01-01. 
 

- - -forts- - - 
 

 
 
KUN §  58 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
Boende i Pettersbacke ges samma förutsättningar som tidigare att bo 
kvar efter 2008-01-01, dock utan tillsyn. VIBO administrerar den 
fortsatta uthyrningen av lägenheterna på Pettersbacke samt att 
omfördela 700~000 kronor ur investeringsprojekt 2427, bollhall, för 
drift av Pettersbacke. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall ställa sig positiv till KS AU:s 
förslag om att kommunstyrelsen övertar blockhyresavtalet avseende 
Pettersbacke, Strandvägen 18 D, från 2008-01-01 samt att boende i 
Pettersbacke ges samma förutsättningar som tidigare att bo kvar 
efter 2008-01-01, dock utan tillsyn. VIBO administrerar den 
fortsatta uthyrningen av lägenheterna på Pettersbacke samt att 
omfördela 700.000 kronor ur investeringsprojekt 2427, bollhall, för 
drift av Pettersbacke. 
 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
bör besluta om att Pettersbackes elevboende skall hållas bemannat 



under 2008, att omfördela 1.903.000 kronor från kultur- och 
utbildningsnämndens investeringskonto för bollhall, 2427, till drift 
av Pettersbacke. 
 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Bengt Eriksson och 
Margareta Abrahamsson. 
 
KUN 2007-10-30 § 134 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 58 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
att  ställa sig positiv till KS AU:s förslag om att kommunstyrelsen 
övertar blockhyresavtalet avseende Pettersbacke, Strandvägen 18 D, 
från 2008-01-01 samt att boende i Pettersbacke ges samma 
förutsättningar som tidigare att bo kvar efter 2008-01-01, dock utan 
tillsyn. VIBO administrerar den fortsatta uthyrningen av 
lägenheterna på Pettersbacke samt att omfördela 700.000 kronor ur 
investeringsprojekt 2427, bollhall, för drift av Pettersbacke. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Ordförande föredrar ärendet och informerar om beslut i fullmäktige 
2007-12-03 (kfm § 147) gällande ärendet om Pettersbacke. 
Nämnden konstaterar efter föredragning att fullmäktige beslutat 
återremittera ärendet för ytter-ligare beredning utifrån följande 
frågeställningar: 



 

- Är elevboendet fortfarande ett elevboende och skall kommunful-lmäktiges avgift 
för elevboende gälla för boende i Pettersbacke, Strandvägen 18 D? 
- Vad kostar det att lägga ut administrationen på ekonomienheten? 
- Kommer det att ske någon tillsyn vid boendet? Det har antytts i debatten att något 
är på gång. 
- Vi vill att en samlad beredning av ärendet görs. Vi anser att det inte är berett i rätt 
turordning.  
- Är medelsanvisningen vid extra kommunstyrelsesammanträdet 2007-02-03 berett 
av facknämnden (kultur- och utbildningsnämnden)? 

 
Efter överläggningar i ärendet föreslår ordförande Jonny 
Kärkkäinen för Alliansens räkning att KU-nämnden tillstyrker 
kommunstyrelsen förslag om att blockhyresavtalet med VIBO 
övertas av kommunstyrelsen samt att medel för 
avvecklingskostnader motsvarande 597 tkr i 2008 års budget 
överförs från KU-nämnden till kommunstyrelsen. 
 
Vice ordförande Viveka Abramsson yrkar för oppositionens räkning 
att KU-nämnden bör föreslå kommunstyrelsen besluta att föreslå 
kommun-fullmäktige att Pettersbackes elevboende ska hållas 
bemannat under 2008, samt att 1~903 tkr omfördelas från kultur- 
och utbildningsnämndens investeringsbudget för bollhall,  projekt 
2427, till drift av Pettersbacke. 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 58 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
Efter överläggning och lämnade yttranden prövar ordförande eget 
förslag mot Viveka Abramssons yrkande och finner att KU-
nämnden beslutat bifalla ordförandes förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller ordförandes förslag röstar ja. Den som bifaller 
Viveka Abramssons yrkande röstar nej. Verkställd omröstning 
utfaller med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare 
utvisar.  
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla ordförandes förslag. 



 
KUN 2007-12-11 § 172 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  tillstyrka kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige att 
blockhyresavtalet med VIBO avseende Pettersbacke övertas av 
kommunstyrelsen, 
 
att  tillstyrka kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige att 
medel för avvecklingskostnader av Pettersbacke motsvarande 597 
tkr i 2008 års budget överförs från KU-nämnden till 
kommunstyrelsen. 
____ 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Kerstin Korsén, Bengt Eriksson och 
Margareta Abrahamsson. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar i ärendet och informerar om 
behovet av ett förtydligande av tidigare beslut. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen yrkar Ordförande Jonny Kärkkäinen (KD) på 
att ytterligare förtydliga KU-nämndens tidigare beslut med; att 
kommunstyrelsen övertar uthyrningsverksamheten för elev- och 
ungdomsboendet på Strandvägen 18 d. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 58 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
Vice ordförande Viveka Abramsson (S) yrkar på att KU-nämnden 
bör föreslå kommunstyrelsen besluta att föreslå kommunfullmäktige 
att Pettersbackes elevboende ska finnas kvar under KU-nämnden, 
att det ska hållas bemannat under 2008, samt att 1~903 tkr 
omfördelas från kultur- och utbildningsnämndens 
investeringsbudget för bollhall,  projekt 2427, till drift av 
Pettersbacke. 
 
Propositionsordning 



Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 
 
Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 
Kärkkäinens yrkande. 
 
KUN 2008-04-15 § 58 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ytterligare förtydliga KU-nämndens tidigare beslut med; att 
kommunstyrelsen övertar uthyrningsverksamheten för elev- och 
ungdomsboendet på Strandvägen 18 d. 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), 
Bengt Eriksson (S), Margareta Abrahamsson (V) avger blank 
reservation till förmån för Viveka Abramssons yrkande. 
- - - - 
Paragrafen justeras omedelbart 

Kommunstyrelsen 
Jonas Karlsson 

 
 
 
KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och presenterar de första 
bearbetningarna av de förutsättningar som fastslagits av kommun-
fullmäktige att gälla för beredning av budget år 2009. KU-nämnden 
konstaterar efter föredragning att förvaltningsledningen upprättat ett 
tjänstemammautkast till ramar på verksamhetsgrensnivå, byggda på 



konstateranden utifrån prognos för år 2007 samt kända 
förutsättningar med påverkan på budget under år 2008. 
 
KUN 2007-12-11 § 177 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ansvara för genomförandet 
av konsekvensberedningar på sektors- och verksamhetsnivå i 
förhållande till presenterade ramar, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla sektorsansvariga till 
KU-nämndens sammanträde den 14/1 för en arbetsdag kring 
budgetförut-sättningar, mål och riktlinjer för planperioden 2009-
2011.  
- - - - 
KUN 2008-01-14: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och redogör för 
förvaltningens hittillsvarande beredning av budget för år 2009. 
Under ärendepunkten närvarar de sektorsansvariga 
verksamhetscheferna som var och en lämnar övergripande 
reflektioner på, och konsekvensbeskrivningar av, dels uppdraget att 
arbeta in verksamheterna inom den preliminära ram som angivits 
och dels mål och riktlinjer för verksamheten 2009-2011. 
Verksamhetscheferna presenterar ett antal översiktliga scenarion 
som budgetberedningen har att beakta mot bakgrund av detta 
uppdrag. 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
KUN 2008-01-14 § 2 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  konstatera efter hörande av varje sektor att budgetberedning 
genomförs i samtliga verksamheter utifrån de centrala direktiv som 
lämnats, 
 



att  uppdra till förvaltningsledningen och verksamhetsansvariga att 
fortsätta med beredning av budget 2009 enligt tidsplan och 
presentera närmare vid arbetsutskottet den 22 januari. 
- - - -  
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och redogör för 
förvaltningens hittillsvarande beredning av budget för år 2009. 
Under överläggningen så yrkar ordförande Jonny Kärkkäinen på att 
uppdra till förvaltningsledningen att genomföra fortsatt 
konsekvensberedning utifrån följande förutsättningar; 

A. Verksamhetsgrenarna inarbetar konstaterad bristande budgettäckning i preliminär 
ram, 
B. En omfördelning sker mellan verksamhetsgrenarna för mötande av konstaterade 
behov i grundskola och gymnasieskola. 

 
AU 2008-01-22 § 16 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra fortsatt 
konsekvensberedning till arbetsutskottet den 12 februari utifrån 
följande förutsättningar; 

A. Verksamhetsgrenarna inarbetar konstaterad bristande budgettäckning i preliminär 
ram, 
B. En omfördelning sker mellan verksamhetsgrenarna för mötande av konstaterade 
behov i grundskola och gymnasieskola. 

- - - - 
 
 
 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningsledningen föredrar hitintills genomförd beredning av 
budget på verksamhetsnivå. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att samtliga verksamhetsgrenar (sektorer) har 
inkommit med beredningar i enlighet med lämnade direktiv om att 
redovisa konsekvenser av en verksamhet inom tilldelade preliminära 
ramar. 



 
Genomförd beredning lämnar sammantaget en bristande 
budgettäckning i förhållande till tilldelad ram på nämndsnivå enligt 
följande: 
Preliminär ram enligt kfm (netto): 184~036 kkr 
Verksamheternas beredningar (netto): 1 93~013 kkr 
Differens jmf med erhållen totalram: - 8~977 kkr. 
 
Arbetsutskottet tar del av redovisning av lämnat uppdrag 2008-01-
22 att konsekvensbereda en omfördelning mellan 
verksamhetsgrenarna (sektorerna).  
Arbetsutskottet konstaterar efter lämnande redovisningar att ett 
kvarstående beting om knappt 9 miljoner kronor återstår att arbeta 
in i preliminär ram för KU-nämnden.  
 
AU 2008-02-12 § 32 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera information och lämnade redovisningar, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inarbeta Strandskolans 
budget inom ram för Grundskolan i budgetarbete 2009, 
 
att  uppdra till förvaltningen att till KU-nämndens sammanträde den 
26/2 fortsätta beredningsarbetet utifrån följande direktiv: 
 
Konsekvenser samt preliminära budgetmässiga effekter av ett 
samnyttjande av lokalytor mellan skola-förskola, främst vid de små 
enheterna 
 
Konsekvenser av en förskoleverksamhet inom tilldelad preliminär 
ram (1597 kkr) 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
Konsekvenser av en verksamhet vid Lärcentrum inom tilldelad 
preliminär ram (938 kkr) 
 
Konsekvenser inom sektorn Kultur och Fritid vid åtgärderna att 



minska stödet till studieförbunden samt en indragning av anslaget 
för skotertrafik (300 kkr) 
 
Konsekvenser i förvaltningsledning och gemensam administration 
vid åtgärderna att nedbringa kostnadsramen med sammanlagt 200 
kkr 
 
Konsekvenserna för det politiska nämndsarbetet vid åtgärden att 
nedbringa kostnadsramen med motsvarande 50 kkr 
- - - - 
KUN 2008-02-26: 
Förvaltningsledningen fördrar genomförd beredningsprocess 
gällande budget 2009-2011 för KU-nämnden. Nämnden konstaterar 
efter föredragning att preliminär nettoram enligt beslut i 
kommunfullmäktige angivits till 184~036 kkr för budgetåret 2009. 
Efter genomförd beredning kan konstateras ett behov om 
motsvarande 192~495 kkr för upprätthållande av oförändrad 
verksamhet.  Om hänsyn tas till anförda behov av utökad 
verksamhet kan ett behov konstateras om totalt 193~013 kkr. KU-
nämnden konstaterar en bristande budget-täckning om sammantaget 
8~977 kkr i förhållande till tilldelad, preliminär, ram för KU-
nämnden budgetåret 2009. 
 
KU-nämnden konstaterar vidare, mot bakgrund av fullmäktiges krav 
om en verksamhet inom budgetram, att genomförda beredningar av 
förvaltningsledning och arbetsutskott lämnar förslag till åtgärder 
vilka tillsammans motsvarar besparingar som motsvarar den 
konstaterade bristande budgettäckningen om 8~977 kkr. 
 
KU-nämnden konstaterar avslutningsvis att samverkan med de 
fackliga organisationerna genomförts på förvaltningsövergripande 
nivå 080221 mot bakgrund av genomförd budgetberedning, och att 
de fackliga företrädarna inlämnat ett gemensamt skriftligt yttrande 
med anledning av budgetberedningens slutsatser. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen yrkar Ordförande Jonny Kärkkäinen (KD) 



följande; 
 
1) att notera att beredning av budget genomförts enligt de centrala 
direktiv som lämnats, 
 
2) att konstatera att genomförd beredning anför en bristande 
budgettäckning om sammantaget 8~977 kkr i förhållande till 
tilldelad, preliminär, ram om 184~036 kkr, 
 
3) att konstatera att upprättat åtgärdsprogram sammantaget 
innehåller besparingar vars ekonomiska konsekvenser bedöms 
lämna en verksamhet inom tilldelad ram för KU-nämnden, 
 
4) att notera de fackliga organisationernas synpunkter i avlämnat 
yttrande, 
 
5) att till kommunfullmäktige överlämna KU-nämndens 
budgetförslag för vidare beredning samt anförandet av följande 
bedömning av den politiska genomförbarheten i presenterat 
åtgärdsprogram: 
 
Realistiska     Orealistiska 
Besparing Förskoleverksamhet 1~597 kkr. Avveckling Öppna Förskolan    
385 kkr.  
 
Sammanläggning förskola-skola   Avveckling Kommunala 
Musikskolan 800 kkr.  
i två mindre enheter  2~000 kkr.    
      Besparing anslag skotertrafik    
200 kkr.  
Generell besparing läromedel      
och övrig drift      152 kkr.  Personalkonsekvens Simhall    
150 kkr.  
 
Besparing Lärcentrum     938 kkr.  Personalkonsekvens Bibliotek    
165 kkr.  
 
Besparing anslag studieförbund    100 kkr.  Avveckling Fritidsgård 
 1~000 kkr.  
 
Avveckling VFU-samordnartjänst    90 kkr.  Avveckling Museum 
 1~000 kkr.  
 
Personalkonsekvens 25 % vid   Besparing IT-anslag skolorna för 
pensionering         60 kkr.  bl.a. fjärrundervisning    
200 kkr.  
 
Personalkonsekvens 25 % vid 
läromedelscentralen        90 kkr.  



 
Nämndens verksamhet        50 kkr.  

 
 
 
KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
6) att som en uppmaning till den fortsatta beredningen på 
övergripande nivå kraftfullt betona nödvändigheten av samordnade 
beredningar mellan styrelsen och nämnderna i syfte att åstadkomma 
lösningar som kan hålla på sikt för kommunen som helhet. 
 
7) att möjligheterna till fördjupad samverkan vad gäller 
verksamheter inom KU-nämndens ansvarsområde mellan 
kommunerna Åsele-Dorotea-Vilhelmina ska ses över. 
 
Viveka Abramsson (S) yrkar på följande; 
 
1) att bifalla Jonny Kärkkäinens yrkande 1-4 samt 6 och 7, 
 
2) att till kommunfullmäktige överlämna KU-nämndens 
budgetförslag med en inbesparing på 3~005 kkr. enligt följande; 
 
Besparing Förskoleverksamhet 1~597 kkr.   
 
Besparing Lärcentrum     938 kkr.  
       
Besparing anslag studieförbund      50 kkr. 
       
Besparing anslag skotertrafik      80 kkr.  
 
Avveckling VFU-samordnartjänst    90 kkr.   
     
Personalkonsekvens 25 % vid     
pensionering        60 kkr. 
        
Personalkonsekvens 25 % vid 
läromedelscentralen       90 kkr.   
 
Besparing IT-anslag skolorna för     
bl.a. fjärrundervisning       50 kkr. 
       
Nämndens verksamhet       50 kkr.  
 

- - -forts- - - 
 
 



 
KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
3) att KU-nämnden begär en utökad ram på 5~972 kkr.  
 
4) att genomföra konsekvensutredning på scenariot att år 6-eleverna 
vid skolorna Volgsjö, Latikberg, Nästansjö samt Malgovik flyttas 
till Hembergsskolan på tätorten, samt de konsekvenser det innebär 
vad gäller exempelvis personal och lokaler om förskolan flyttas in i 
skolans lokaler i Latikberg, Nästansjö och Volgsjö skola, 
 
5) att en rapportering görs och tillförs remissmaterialet vad gäller 
dels öppen förskola och hur de första veckorna varit, dels de 
förhandlingar som förs med socialnämnden och landstinget 
angående ärendet om familjecentral. 
 
Jonny Kärkkäinen yrkar bifall till Viveka Abramssons 4:e yrkande. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositonsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 
 
Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 
Kärkkäinens yrkande. 
 



KUN 2008-02-26 § 20 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera att beredning av budget genomförts enligt de centrala 
direktiv som lämnats, 
 
att  konstatera att genomförd beredning anför en  bristande 
budgettäckning om sammantaget 8~977 kkr i förhållande till 
tilldelad, preliminär, ram om 184~036 kkr, 
 
att  konstatera att upprättat åtgärdsprogram sammantaget innehåller 
besparingar vars ekonomiska konsekvenser bedöms lämna en 
verksamhet inom tilldelad ram för KU-nämnden, 
 
att  notera de fackliga organisationernas synpunkter i avlämnat 
yttrande, 
 
att  till kommunfullmäktige överlämna KU-nämndens budgetförslag 
för vidare beredning, med anförandet av följande bedömning av den 
politiska genomförbarheten i presenterat åtgärdsprogram: 
 
Realistiska     Orealistiska 
Besparing Förskoleverksamhet 1~597 kkr. Avveckling Öppna Förskolan    
385 kkr.  
 
Sammanläggning förskola-skola   Avveckling Kommunala 
Musikskolan 800 kkr.  
i två mindre enheter  2~000 kkr.    
      Besparing anslag skotertrafik    
200 kkr.  
Generell besparing läromedel      
och övrig drift      152 kkr.  Personalkonsekvens Simhall    
150 kkr.  
 
Besparing Lärcentrum     938 kkr.  Personalkonsekvens Bibliotek    
165 kkr.  
 

- - -forts- - -   Besparing anslag studieförbund    100 kkr.  Avveckling Fritidsgård 
 1~000 kkr.  

 
 
 

KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
Avveckling VFU-samordnartjänst    90 kkr.  Avveckling Museum 
 1~000 kkr.  



 
Personalkonsekvens 25 % vid   Besparing IT-anslag skolorna för 
pensionering         60 kkr.  bl.a. fjärrundervisning    
200 kkr.  
 
Personalkonsekvens 25 % vid 
läromedelscentralen        90 kkr.  
 
Nämndens verksamhet        50 kkr.  
 
att  som en uppmaning till den fortsatta beredningen på 
övergripande nivå kraftfullt betona nödvändigheten av samordnade 
beredningar mellan styrelsen och nämnderna i syfte att åstadkomma 
lösningar som kan hålla på sikt för kommunen som helhet. 
 
att  möjligheterna till fördjupad samverkan vad gäller verksamheter 
inom KU-nämndens ansvarsområde mellan kommunerna Åsele-
Dorotea-Vilhelmina ska ses över. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra 
konsekvensutredning på scenariot att år 6-eleverna vid skolorna 
Volgsjö, Latikberg, Nästansjö samt Malgovik flyttas till 
Hembergsskolan på tätorten, samt de konsekvenser det innebär vad 
gäller exempelvis personal och lokaler om förskolan flyttas in i 
skolans lokaler i Latikberg, Nästansjö och Volgsjö skola, 
 
att  notera upprättad investeringsbudget 2009 och anta den som KU-
nämndens egen med tillägget att en inventering görs över 
förskoleverksamhetens investeringsbehov och tillställs 
budgetmaterialet. 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), 
Bengt Eriksson (S), Margareta Abrahamsson (V) reserverar sig mot 
beslutet att till kommunfullmäktige överlämna KU-nämndens 
budgetförslag för vidare beredning, med anförandet av Realistiska 
och Orealistiska bedömningar av den politiska genomförbarheten i 
presenterat åtgärdsprogram, till förmån för Viveka Abramssons 
yrkande 2 och 3, gällande inbesparing om 3~005 kkr. samt begäran 
om utökad ram. 
- - - - 

- - -forts- - -  
 
 
 



KUN § 59   Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009-2011. 
 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om pågående 
remissarbete med anledning av budget 2009. Ordförande Jonny 
Kärkkäinen vill till pågående budgetremissarbete tillföra ytterligare 
beredningar avseende grundskolans budgetförutsättningar med 
utgångspunkt i följande direktiv: 

• Budgetmässiga effekter och konsekvenser i verksamheten vid Volgsjö skola av en 
nedjustering vad gäller nyckeltalet antalet lärare per 100 elever, 
• Redovisning av lokalutnyttjandet vid Volgsjö skola 

  
Under överläggningen föreslår Viveka Abramsson att i den 
utredningen tillägga att underlag tas med för Volgsjö skola om 
personal- och kostnadsutfall de senaste 5 åren. 
 
KUN 2008-04-15 § 59 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  tillföra pågående budgetremissarbete en konsekvensberedning 
där följande ska presenteras: 
 

• Budgetmässiga effekter och konsekvenser i verksamheten vid Volgsjö skola av en 
nedjustering vad gäller nyckeltalet antalet lärare per 100 elever. 

 
• Redovisning av lokalutnyttjandet vid Volgsjö skola. 

 
• Sammanställning av budgetramar samt kostnadsutfall de senaste 5 åren för Volgsjö 
skolenhet. 

 
 
 
 
 
KUN §  60 Dnr  
Kurser och Konferenser 
 
Kultur i skola 
Statens kulturråd hälsar välkommen till en nordisk konferens i 
Stockholm den 5 maj på temat kultur i skolan. 



 
Fritiden-Möjligheternas arena 
Region Västerbotten inbjuder till konferens med fokus på kvalitet 
och kompetens inom den öppna fritidserksamheten den 23-24 april i 
Lycksele. 
 
Aktuell SkolOrientering 
Temat för årets konferens är Möjligheternas skola. Konferensen är i 
Arvidsjaur den 16-18 juni. 
 
Gymnasiekonferens i Västerbottens län 
Utbildningsdelegationen inom Region Västerbotten inbjuder till 
konferens om gymnasiesamverkan i Västerbottens län den 24 april i 
Lycksele. 
 
Information om regeringens vårproposition 
Region Västerbotten inbjuder till information om regeringens 
vårproposition i Umeå den 9 maj. 
 
Konferens om vuxenutbildning i Västerbottens län 
Skellefteå kommun tillsammans med Regionförbundet Västerbotten 
inbjuder till en konferens om vuxenutbildningen för 
vuxenutbildningsanordnare i Skellefteå den 15 maj. 
 
KUN 2008-04-15 § 60 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anmäla ordförande och vice ordförande till Kultur i skola den 5 
maj i Stockholm, 
 
att  anmäla Göran Hahlin (M) till Fritiden – Möjligheternas arena i 
Lycksele den 23-24 april, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN §  60 Dnr  
Kurser och Konferenser 
 
att  anmäla en från alliansen och en från oppositionen till ASO i 
Arvidsjaur den 16-18 juni, 
 
att  anmäla Viveka Abramsson (S) till Gymnasiekonferensen i 



Lycksele den 24 april, 
 
att  anmäla två från alliansen och två från oppositionen till 
information om regeringens vårproposition i Umeå den 9 maj, 
 
att  anmäla Göran Hahlin (M) till konferens om vuxenutbildning i 
Västerbottens län i Skellefteå den 15 maj. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KUN § 61 
Delegationsbeslut. 
 
 Dnr 08/KUN30 606 

1. Förvaltningschef Roland Bång 2008-03-06. Beslut med anledning om ansökan om 
utökad studietid 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KUN § 62 
Meddelanden. 
Meddelas och läggs till handlingarna. 
 
 Dnr 07/KUN126 601 
Kommunstyrelsen 2008-02-06 § 10, Åtgärdsplan – delårsrapport 

och ekonomisk uppföljning 



 
  Dnr 06/KUN44 611 

Kommunstyrelsen 2008-02-06 § 11, Behov av skolbarnomsorg med 
anledning av beslut om deltagande i restidsprojektet 

 
  Dnr 07/KUN124 614 
Kommunstyrelsen 2008-02-06 § 4, Överföring av anslag för 

högskoleverksamhet - LärCentrum 
 
  Dnr 08/KUN29 863  
Kommunstyrelsen 2008-02-06 § 1, Nytt normalavtal med 

SAMI/IFPI 
 
  Dnr 07/KUN130 625 
Kommunstyrelsen 2008-02-06 § 36, Gemensam Skolpsykolog 

Vilhelmina, Åsele, Dorotea 
 
  Dnr 08/KUN24 002   
Kommunstyrelsen 2008-02-06 § 41, Delegation avseende 

arbetsmiljöfrågor 
   
  Dnr 04/KUN105 612 
Region Västerbotten, Samråd om lärlingsutbildningar, 2008-03-31 
 
  Dnr 05/KUN71 805  
Riksteatern, Redovisning av projekt Residens StopGap, 2008-03-31 
 
  Dnr 08/KUN7 710  
Skolverket, Utbetalningar av statsbidrag mars 2008, 2008-03-27 

---forts---   
 
 
 
KUN § 62 
Meddelanden. 
 
  Dnr 08/KUN27 606 
Skolverket, Anmälan angående särskilt stöd till en grundskoleelev 

vid Dikanäs skola i Vilhelmina kommun, 2008-02-14 
   
  Dnr 08/KUN27 606 
Vilhelmina Kommun, Yttrande angående särskilt stöd till en 

grundskoleelev vid Dikanäs skola i Vilhelmina kommun, 



2008-02-22 
 
  Dnr 08/KUN28 611 
Vilhelmina Kommun, Svar med anledning av brev ställda till KU-

nämnden angående organisering av undervisningen i År 1 
Volgsjö skola, 2008-03-05 

 
  Dnr  
Conny Olofsson Fritidskonsulent, Yttrande angående ansökan ur 

bygdemedel från Dikanäs IF, Vojma kultur, Marslidens 
intresseförening, Saxnäs Idrotts- och Bygdeförening, Saxnäs 
Jaktskytteklubb, VBS, VIK Alpina, VIK Hockey, Övre 
Vojmådalens Skoterförening, 2008-03-04 

 
  Dnr  
Laila Eliasson Museiintendent, Yttrande angående ansökan om 

bygdemedel för renovering av Gavelins bostad i Nästansjö, 
2008-02-21 

 
  Dnr  
Roland Bång Förvaltningschef, Yttrande angående ansökan om 

bygdemedel för Skansholms IIF, Övre Vojmådalens 
Bygdeförening, Ulvobergs byamän, 2008-03-07 

 
  Dnr 
Vilhelmina Kommun, Ansökan om medlemskap i NTA Produktion 

och Service ekonomisk förening, 2008-04-02 
 
 


